

《马来西亚华人研究学刊》

出版资讯与编辑政策

所有权与管理。 《马来西亚华人研究学刊》由马来西亚华社研究中心所有并出版。本刊的管理由出版单位负责监督，以确保符合出版伦理与规范。出版单位承担本刊的运营责任，并严格遵守编辑独立原则。

管理机构。 本刊由编委会指导，成员由马来西亚华人研究及相关领域的公认专家组成。所有编委会成员的全名均在学刊网站上公开。

编辑团队与联系方式。 本刊的日常运营由主编及编辑团队管理。编辑的全名、所属机构以及编辑部的联系方式（包含完整通讯地址）均提供于学刊网站，以确保透明度与问责制。

存档与电子保存。 本刊致力于内容的长期保存，以确保学术界能永久查阅本刊的研究成果。

- **内部电子典藏。** 本刊建立了完善的内部备份机制。所有已发表论文的全文档案均系统化地收录并保存于由马来西亚华社研究中心管理的陈充恩电子图书馆。此举确保在出版单位自身的基础设施内，维持安全且永久的电子备份。
- **外部第三方备份。** 除内部典藏外，本刊亦透过与第三方学术资料库平台（如华艺线上图书馆）的合作，维护电子内容的外部备份。
- **长期保存政策。** 若本刊停止出版，所有内容将持续透过陈充恩电子图书馆及合作的资料库平台对外提供，作为永久存档以供查阅。

版权政策。 稿件一经录取，作者同意将版权转让予马来西亚华社研究中心。所有发表的文章均明确标示版权所有。此举旨在协助出版单位保护作品并管理其发行。

授权与使用。 详细的授权条款已在学刊网站的“撰稿须知”中说明。用户可出于个人及学术研究目的访问、下载及阅读内容。任何商业使用或再分发均须获得出版单位的书面许可。

期刊内容的获取。 《马来西亚华人研究学刊》通过以下渠道提供内容访问：

- **实体版。** 读者可以通过年度订阅或购买单本实体刊物的方式获取本刊。
- **数字版。** 文章的数字版本通过第三方学术数据库（如华艺线上图书馆、联合百科）提供。在这些平台上获取全文可能需要订阅或支付由服务提供商设定的相应费用。
- **收益来源。** 本刊为致力于推动马来西亚华人研究的非营利学术刊物，其运营由出版单位马来西亚华社研究中心资助与管理。本刊不接受商业广告。收益来源包括：
 1. 实体刊物的销售与订阅费。
 2. 数字聚合平台的授权费或版税。所有收益严格用于支付编务、印刷及行政成本，以确保学刊的可持续发展。编辑决策过程独立进行，不受商业利益或收益考量的影响。

《马来西亚华人研究学刊》 出版资讯与编辑政策

出版费用（无论文处理费）。 为了促进学术交流并减少研究人员的负担，本刊不向作者收取任何费用。本刊不设论文处理费（APCs）、投稿费或出版费。

- **营销。** 代表本刊进行的任何营销活动（包括征稿），均以适当、目标明确且不具干扰性的方式进行。所提供的关于出版单位或学刊的信息均真实可靠，不存在误导性陈述。我们不参与大规模垃圾邮件发送或激进的营销策略。

Journal of Malaysian Chinese Studies **Publishing Information & Policies**

Ownership and Management. The *Journal of Malaysian Chinese Studies* is owned and published by Centre for Malaysian Chinese Studies. The management of the Journal is overseen by the Publisher to ensure compliance with publishing ethics and standards. The Publisher assumes responsibility for the journal's operations and strictly adheres to the principle of editorial independence.

Governing Body. The Journal is guided by an Editorial Board composed of recognized experts in the field of Malaysian Chinese studies and related disciplines. The full names of all Editorial Board members are publicly available on the Journal's website.

Editorial Team & Contact. The day-to-day operations are managed by the Editor-in-Chief and the editorial team. Full names and affiliations of the editors, along with the contact information for the Editorial Office (including the full mailing address), are provided on the Journal's website to ensure transparency and accountability.

Archiving and Electronic Preservation. The Journal is committed to the long-term preservation of its content to ensure permanent availability for the scholarly community.

- **Internal Electronic Archiving.** The Journal maintains a robust internal backup system. The full text of all published articles is systematically deposited and preserved in the David Chen Electronic Library, the proprietary electronic library system managed by the Centre for Malaysian Chinese Studies. This ensures that a secure and permanent electronic backup is maintained within the Publisher's own infrastructure.
- **External Third-Party Archiving.** In addition to internal archiving, electronic backup and access are maintained through partnerships with third-party academic databases (e.g., Airiti Library).
- **Long-term Preservation Policy.** In the event the Journal is no longer published, the content will remain accessible through the David Chen Electronic Library and partner databases, serving as a permanent archive.

Copyright Policy. Upon acceptance of a manuscript, authors agree to transfer the copyright to the Centre for Malaysian Chinese Studies. The copyright holder is clearly named on all published articles. This allows the Publisher to protect the work and manage its distribution.

Licensing and Usage. Detailed licensing terms are described in the Author Guidelines on the Journal's website. Users may access, download, and read the content for personal and academic research purposes. Any commercial use or redistribution requires written permission from the Publisher.

Access to Journal Content. The *Journal of Malaysian Chinese Studies* provides access to its content through the following channels:

- **Print Edition.** Readers can access the journal via annual subscriptions or by purchasing individual physical copies.
- **Digital Edition.** Digital versions of the articles are available through third-party academic databases (e.g., Airiti Library, udpweb). Access to full-text articles on these platforms may require a subscription or payment of a fee determined by the service providers.

Journal of Malaysian Chinese Studies **Publishing Information & Policies**

Revenue Sources. The Journal is a non-profit academic publication committed to promoting Malaysian Chinese studies. Its operation is financially supported and managed by the publisher, the Centre for Malaysian Chinese Studies. The Journal does not accept commercial advertising. Revenue sources include:

1. Sales of print copies and subscriptions.
2. Licensing fees or royalties from digital aggregation platforms. All revenue is strictly used to cover editorial, printing, and administrative costs to ensure the sustainability of the Journal. The editorial decision-making process is independent and is not influenced by commercial interests or revenue generation.

Publication Fees (No APC). To foster academic exchange and reduce barriers for researchers, the Journal does not charge authors any fees. There are no Article Processing Charges (APCs), submission fees, or publication fees.

Direct Marketing. Any direct marketing activities, including the solicitation of manuscripts, are conducted on behalf of the Journal in an appropriate, well-targeted, and unobtrusive manner. Information provided about the Publisher or the Journal is truthful and free from misleading claims. We do not engage in mass spamming or aggressive marketing tactics.